
It's a story, a traditional story. We call it Malin Kundang. It's about a son. He has a great mom, actually. I thought 

the mom is kind of a widow, so he doesn't have a dad. His mom is actually working hard. 

這是一個名為《馬林·昆當》的傳統故事。馬林從小沒有爸爸，與媽媽相依為命，媽媽一個人艱辛地撫養

他長大。 

 

这是一个名为《马林·昆当》的传统故事。马林从小没有爸爸，与妈妈相依为命，妈妈一个人艰辛地抚养

他长大。 

 

 

But this son called Malin. Malin is kind of cruel and rude to his mom. So he said he wanted to be success. He 

wanted to go travel around the world, and he wanted to escape from his house. And then actually, his mom told 

him to face the reality and told him that we need to work hard. 

然而，馬林對媽媽十分殘忍且粗魯。他想成功，想環遊世界，想逃離家，但媽媽告訴他要面對現實，要努

力工作。 

 

然而，马林对妈妈十分残忍且粗鲁。他想成功，想环游世界，想逃离家，但妈妈告诉他要面对现实，要努

力工作。 

 

 

The settings was kind of in a village. So actually, Malin told his mom to just shut up. And then like he was being 

angry to his mom, mainly because I guess Malin blamed his mom for all the misery that they have encountered for 

his life. And then actually, Malin went to the capital city, and he successfully got a good job, gets some attention 

from the power-ups. 

為此馬林對媽媽非常惱怒，並將一生遇到的所有痛苦都歸咎於媽媽。之後，馬林去了首都，找到了一份好

工作，並得到了高權位人士的關注。 

 

为此马林对妈妈非常恼怒，并将一生中遇到的所有痛苦都归咎于妈妈。之后，马林去了首都，找到了一份

好工作，并得到了高权位人士的关注。 

 

 

But then actually, his mom from the village visited him once for the whole his life. Actually, he denied that person 

is his mom. So his mom was so angry because she gave birth to him. So actually, the mom cursed him and they'll 

say he became a stone. 

媽媽曾來看過他一次，但是他不認自己的親生母親。媽媽十分生氣，並詛咒他變成一塊石頭。 

 

妈妈曾来看过他一次，但是他不认自己的亲生母亲。妈妈十分生气，并诅咒他变成一块石头。 

 


